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Verslag van de openbare vergadering van de 
raadsvoorbereidende commissie Samen wonen, gehouden  
op donderdag 7 juni 2007 in het Gemeentehuis. 
 
 
Aanwezig:  
De heer V.A Smit (voorzitter) 
De heer B.S.M. Sepers (commissiegriffier) 
Alle fracties zijn vertegenwoordigd m.u.v. de fracties van Lokaal Sociaal en Ridderkerks Belang 
De heer M. den Boef (wethouder) 
De heer P. de Koning (wethouder) 
 
Tevens aanwezig: 
Mevrouw De Bruin (afdeling Stedelijke Ontwikkeling) 
De heren Breedveld en Maaskant (afdeling Stedelijk Beheer) 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De heer Smit opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
2. Mededelingen  
Er zijn geen mededelingen. 
 
3. Spreekrecht voor hen die zich hebben aangemeld  
De heer Van Andel spreekt in namens het Beleidsplatform Natuur en Milieu.  
Het beleidsplatform betreurt dat de kennis van het beleidsplatform niet is benut in de uitvoering van de 
motie van de raad waarin een adviesraad luchtkwaliteit wordt ingesteld. De heer Van Andel geeft aan 
dat de gemaakte spelregels rondom participatie gelden tussen de raad en het college. Hierin staat dat 
als de raad informatie wil van een adviesorgaan (van het college), ze deze informatie aan het college 
kan vragen. Het Beleidsplatform geeft te kennen ook open te staan voor directe vragen van de raad. 
Het Beleidsplatform wil graag een adviesfunctie aan de raad vervullen en wil dit laten opnemen in het 
nog vast te stellen convenant. De heer Van Andel betreurt het dat het college via de voorliggende 
concept brief probeert te bewerkstelligen dat het beleidsplatform alleen het college adviseert en niet 
de raad. Hij verzoekt de raad de brief in de lijn van de gemaakte opmerkingen aan te passen. 
 
4. Lijst van toezeggingen commissie Samen wonen 
De wethouder geeft puntsgewijs de stand van zaken. 
 
Lijst van toezeggingen:  
1) Over de toekomst van Nieuw Reijerwaard zijn gesprekken tussen de gemeente, tuinders, LTO, 
Freshworld en de Stadsregio begonnen. Het doel is om tot een gezamenlijk gedragen standpunt te 
komen. De inbreng van het college in de gesprekken is tweeledig: het vastgestelde Streekplan en de 
uitspraak van de raad omtrent de bestemming van Nieuw Reijerwaard. Het resultaat van de 
gesprekken zal aan de raad ter besluitvorming worden voorgelegd. Dit zal naar verwachting eind 2007 
het geval zijn. 
2) Het organiseren van een informatieavond voor omwonenden komt aan de orde bij de 
planpresentatie Slikkerveer Zuidoost. Na de zomer van 2007. 
3) De verkoop van het pand Noordstraat 56 aan de Spaanse Vereniging is bijna rond, maar moet nog 
juridisch getoetst worden. De insteek is dat de grond in eigendom blijft van de gemeente en dat de 
opstal (het pand) overgaat naar de vereniging. 
4) Binnenkort ontvangt de raad een voorstel over de 4e fase Centrumplein. Daarin zal ingegaan 
worden op een eventuele aanpassing van het dijktalud. 
5) De uitvoeringsvoorstellen van de Milieuvisie 2006-2014 worden meegenomen in de begroting 2008. 
6) zie antwoord op toezegging 1 
 
Lijst met actiepunten: 
1) De commissie wordt zeer binnenkort geïnformeerd over de uitspraak van de rechter.  
2) Nog niet aan de orde 
3) Staat op de agenda van vanavond (agendapunt 10) 
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5. 2de Programmamonitor 2007 voor wat betreft de portefeuille van wethouder Den Boef 
De heer Neuschwander merkt op dat in de monitor staat dat de commissie op 10 mei is geïnformeerd 
over het onderwerp huurgewenning Slikkerveer Zuidoost. Wethouder Den Boef antwoordt dat dit een 
slordigheid is. Een voorstel over huurgewenning komt snel naar de raad.  
Wethouder Den Boef antwoordt op een vraag van de heer Roodenburg dat er in 2006 geen 
burgermonitor is gehouden om de kwaliteit van de buitenruimte en de verkeersveiligheid te meten. In 
2006 is ingezet op het opstellen van beeldkwaliteit voor de buitenruimte. De beeldkwaliteit is 
vergelijkbaar met een monitor. Zodra de beeldkwaliteit gereed is, is er een constante toets van de 
buitenruimte. Ten aanzien van de verkeersveiligheid merkt wethouder Den Boef op dat dit altijd een 
onderwerp is in de wijkoverleggen en dat antwoorden op vragen altijd aan de vraagsteller worden 
teruggekoppeld.  
Op een vraag van de heer Meij antwoordt wethouder Den Boef dat er op dit moment geen gesprekken 
worden gevoerd over een toekomstig bedrijventerrein in Bolnes Zuid.  
 
De commissie acht het stuk gereed VOOR DEBAT in de raad. 
 
6. Wijziging bouwverordening 1992 
De heer Koppes vraagt of de verordening ook rekening houdt met oudere mensen en hun 
woonbehoeftes. Dit kan leiden tot woningaanpassingen. De wethouder zal de vraag schriftelijk 
beantwoorden. 
 
De commissie acht het stuk gereed TER VASTSTELLING in de raad. 
 
7. Voorstellen Adviesraad Luchtkwaliteit 
Wethouder Den Boef antwoordt op vragen van diverse commissieleden dat hij tevreden is met het 
resultaat en dat hij de suggesties ook serieus neemt. De maatregelen zijn echter verbeteringen in de 
marge. Luchtkwaliteit is niet alleen een Ridderkerks probleem, maar ook landelijk en Europees. 
Ridderkerk zet zich in om de mogelijke verbeteringen (in de marge) te realiseren.  
Met verbieden of inperken van het afsteken van vuurwerk op oudejaarsavond is veel verbetering voor 
de luchtkwaliteit te behalen. Wethouder Den Boef merkt op dat het verbieden te ingrijpend is. Wel kan 
meer gedaan worden aan het creëren van bewustwording.  
 
De commissie acht het stuk gereed VOOR DEBAT in de raad. 
 
8. Deelname gezamenlijke Milieustraat Noordpolder 
De heren Roodenburg en Koppes vragen hoe het zit met de verkeersafwikkeling over de 
Rotterdamseweg en Damweg. De verwachting is dat deze zal gaan toenemen. Wethouder Den Boef 
geeft aan dat er nu een 0-meting wordt gehouden naar de verkeersdrukte naar de Noordpolder. Deze 
meting wordt na zes maanden herhaald. Dan is te zien wat de gevolgen voor de verkeersdrukte zijn 
op de wegen naar de nieuwe milieustraat.  
Elk huisadres krijgt een toegangspas. Hiermee wordt geregistreerd waar het vuil vandaan komt. De 
toegangspas kan in de toekomst uitgebreid worden. Slechts als voorbeeld wordt genoemd het principe 
dat de vervuiler betaalt.  
Op vragen van de heer Hitzert over het personeel antwoord wethouder Den Boef dat hiermee uiterst 
zorgvuldig wordt omgegaan en dat met Netwerk NV hierover goed is overlegd. Het personeel dat 
overgaat naar Netwerk NV krijgt dezelfde werkgarantie als de andere werknemers en behoudt 
minimaal dezelfde arbeidsvoorwaarden.   
Planning is dat de milieustraat op 22 september 2007 in gebruik wordt genomen.  
 
De commissie acht het stuk gereed TER VASTSTELLING in de raad. 
 
9. Brief Beleidsplatform Natuur en Milieu 
De heer Ros vraagt de aanwezige fracties hoe zij de rol van beleidsplatforms zien. De 
beleidsplatforms adviseren (nu) niet de raad. De heer Ros geeft aan dat platforms hierover 
verschillend denken. De heer Hitzert merkt op dat het de raad vrij staat om advies te vragen aan een 
platform.  
 
De commissie acht het stuk gereed VOOR DEBAT in de raad. 
 
10. Stand van zaken herstructurering Slikkerveer-Zuidoost 
De heer Neuschwander geeft aan dat de commissie heeft gewacht op een bijgewerkte versie van de 
startbrief en vindt het vervelend dat de commissie er weer naar moet vragen. Het is een gevoelig 
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dossier en ingrijpend voor de bewoners in Slikkerveer. In de startbrief zou ingegaan moeten worden 
op de huurgewenning, winkeliers Margrietplein, woongarantie en informatieavonden.  
Wethouder De Koning vertelt dat op dit moment wordt gewerkt aan een stedenbouwkundig plan, 
waarin onder meer aandacht is voor het waterbeheer, parkeernormen, groen en speelterreinen. Zodra 
gereed kan de startbrief worden bijgewerkt. Het plan zal aan de bewoners worden gepresenteerd. 
Ook de raad zal worden geïnformeerd. Wethouder De Koning heeft met de winkeliers gesprekken 
gevoerd. Het is aan Woonvisie en de winkeliers om inhoudelijk in gesprek te komen. Het onderwerp 
woongarantie is een aangelegenheid tussen Woonvisie en de bewoners.  
De heer Neuschwander geeft aan dat de startbrief het middel is om de commissie tussentijds te 
informeren. De mondeling gegeven informatie van wethouder De Koning is voldoende, maar hij had 
dit graag in de startbrief gezien. De heer Roodenburg verzoekt de wethouder om de nieuwe informatie 
in het vastgestelde stramien van een startbrief aan te bieden.  
 
De commissie besluit de startbrief te agenderen voor de vergadering van commissie Samen wonen 
van 20 september 2007. 
 
11. Parkeren P.C. Hooftstraat 
De heer Koppes vraagt wat de stand van zaken is rondom de parkeersituatie is de P.C. Hooftstraat. 
Wethouder De Koning deelt mee dat het stopverbod in de P.C. Hooftstraat is ingetrokken. Hiervoor in 
de plaats is een parkeerverbod ingesteld aan een kant van de weg ter hoogte van de winkeliers. In de 
buurt is voldoende gelegenheid om te parkeren. Het verkeersbesluit zal ruim gecommuniceerd 
worden. 
 
12. Rondvraag leden en sluiting. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.05 uur. 
 
 
 
 
Aldus vastgesteld, in de vergadering van 28 juni 2007 
De commissiegriffier,   de voorzitter, 
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LIJST VAN TOEZEGGINGEN COMMISSIE SAMEN WONEN 

Bijgewerkt tot d.d. 15-02-2007 
 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1 29-11-05 Stedelijk gebied De raad zal gevraagd worden een standpunt in te 
nemen over medewerking aan de wijziging 
bestemmingsplan Reijerwaard. 

Den Boef Eind 2007 

2 10-01-06 Startbrief 
Slikkerveer Z-O 

Organiseren van een informatieavond voor 
bewoners en commissie Samen wonen met als 
thema’s onder meer de waterproblematiek en de 
verzakking van de woningen in de wijk 

Den Boef  

3 07-02-06 
18-01-07 

Verkoop pand 
Noordstraat 56 

De commissie wordt op de hoogte gehouden 
over de ontwikkelingen tav de verkoop en de 
borgstelling én over de mogelijkheid tot verkoop 
met of zonder grond 

Den Boef  

4  01-06-06 Randvoorwaarden 
4e fase 
Centrumplein 

Nagegaan wordt hoezeer een aanpassing van 
het dijktalud noodzakelijk is. 

Den Boef  

5 19-10-06 Milieuvisie 2006-
2014 

Commissie informeren of kleinschalige 
windenergie kan worden opgenomen in 
milieuvisie 

Den Boef  

 
 

LIJST MET ACTIE EN AANDACHTSPUNTEN 
 

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoeren 
door 

Streefdatum 
behandeling 

1. 29-11-05 
19-10-06 

Beeldkwaliteit 
Lagendijk 104-106 

De commissie wordt geïnformeerd als de rechter 
uitspraak doet in de beroepsprocedure. 

Den Boef  

2. 19-10-06 Plaatsing 
windturbines 

Bezoek brengen aan een windturbinepark op een 
moment dat het nader onderzoek bekend is.  

Den Boef  

3. 07-06-07 Startbrief 
Slikkerveer z-o 

De commissie wordt regelmatig geïnformeerd 
over de stand van zaken.  

Den Boef 20 september 
2007 

 
 
 

 
 
 
 


